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Moravskoslezský krajský svaz házené 
Vítkovická 3083/1, 702 00 Ostrava 

 

                                                       

 

 

Z Á P I S 
z jednání krajské konference Moravskoslezského krajského svazu házené,  

ze dne 22. února 2017 od 16:00 hodin v Polance n. O. 
 

 
Přítomní zástupci oddílů házené MSKSH: (dle prezenční listiny) 
 

HC Ostrava  delegát nepřítomen  SOKOL Poruba Libor Adámek 

SKH  Polanka n. O Jaromír Friedel  TJ SOKOL Ostrava David Kalous 

SOKOL Hrabůvka Tomáš Přeček  HCB Karviná  Jaroslav Hudeček 

TJ METEOR Orlová delegát nepřítomen  TJ SOKOL Karviná Beáta Badurová 

TJ TŽ Třinec  Jana Rzymanová  MHK Karviná  delegát nepřítomen 

SKP F.Místek  Lubomír Kavka  KH OREL Paskov Miroslav Novák 

SOKOL Krmelín Martin Kunát   KH Kopřivnice Miroslav Bartoň 

TJ Nový Jičín  Petr Jaroň   SOKOL Trnávka delegát nepřítomen  

SOKOL Klimkovice Jiří Hudeček   TJ LOKO Suchdol delegát nepřítomen 

SK P.E.M.A. Opava Jiří Ryba   HC Hlučín  Jakub Herrmann 

S. Ostrava-Zábřeh Marcel Špaňhel  1. SC Bohumín Jaroslav Kalous 

TJ Slovan  Havířov delegát nepřítomen  

 
Účast za stávající Exekutivu MSKSH: 

Pavel  Bochnia, Marcel Horsák, Jiří Štefek, Martin Strnadel, Miroslav Bartoň 

 

Účast hostů: 

za ČSH   Radek Bendl  prezident ČSH 

   Vangelis Simu  předseda KR ČSH 

za MSKSH  Rudolf Jaroň  člen Rady ČSH za MSKSH 

František Fiedler předseda DK MSKSH  

   Tomáš Petruška sekretář MSKSH 

ostatní, kandidáti Lada Wojaczková  Sokol Karviná - host 

   Miroslav Vjačka Sokol Krmelín - host 

   Tomáš Bárta  kandidát do Exekutivy MSKSH 

   Jan Zezulčík  kandidát do Exekutivy MSKSH 

   Antonín Martiník kandidát do Exekutivy MSKSH 

   Dušan Adámek  kandidát do Exekutivy MSKSH 

 

celkový počet oddílů MSKSH:     23 

pozváno celkem delegátů s hlasem rozhodujícím   23 

účast delegátů s hlasem rozhodujícím    17 

Účast:                                73,91   % 

účast s hlasem poradním (členové exekutivy)           4   
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Program jednání krajské konference MSKSH: 

 

1. Zahájení jednání 

2. Schválení programu jednání 

3. Schválení jednacího řádu 

4. Ustavení mandátové komise 

5. Ustavení volební komise 

6. Zpráva mandátové komise 

7. Schválení volebního řádu 

8. Zpráva o činnosti exekutivy MSKSH za rok 2016 

9. Zprávy o činnosti jednotlivých komisí (STK, TMK, KM, KR, DK) za rok 2016 

10. Zpráva o předběžném výsledku hospodaření MSKSH za rok 2016 

11. Všeobecná diskuze 

12. Volba kandidátů do Exekutivy MSKSH pro období 2017 – 2021 za MSKSH 

13. Zpráva volební komise k výsledkům voleb 

14. Zpráva návrhové komise včetně rekapitulace usnesení krajské konference 

15. Závěr jednání 

 

Na konferenci bylo podáno občerstvení všem delegátům a hostům. Cestovní náhrady byly vyplaceny 

delegátům na místě v hotovosti dle řádně vyplněného formuláře cestovního příkazu. 

 

Jednání konference oddílů MSKSH řídil předseda exekutivy pan Pavel Bochnia. 

 

ad 1) Zahájení jednání krajské konference MSKSH provedl předseda MSKSH Pavel Bochnia. Přivítal 

všechny přítomné zástupce oddílů, členy stávající exekutivy a ostatní přítomné. Delegáty bylo 

schváleno složení pracovního předsednictva schůze. 

 

Pracovní předsednictvo:  

Pavel Bochnia, Jiří Štefek, Marcel Horsák, Martin Strnadel, Miroslav Bartoň 

 

ad 2) Byl předložen ke schválení program jednání – schválen bez připomínek. 

 

ad 3) Byl předložen ke schválení Jednací řád konference, bez připomínek byl schválen. 

 

ad 4) Bylo provedeno ustanovení, volba a schválení mandátové komise: 

 

Mandátová komise: 

předseda  Martin Strnadel  za stávající exekutivu 

členové  Jakub Herrmann  HC Hlučín 

   Jana Rzymanová  TJ TŽ Třinec 

 

ad 5) Bylo provedeno ustanovení, volba a schválení volební komise 

 

Volební komise: 

předseda  Libor Adámek   Sokol Poruba 

Jaroslav Kalous  1. SC Bohumín 

   Jiří Hudeček   Sokol Klimkovice 
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ad 6) Zprávu mandátové komise o účasti delegátů přednesl předseda komise Martin Strnadel. 

V MSKSH je registrováno celkem 23 oddílů, pozváno na jednání konference bylo celkem 23 delegátů 

s hlasem rozhodujícím, zúčastnilo se celkem 17 delegátů, účast činí 73,91 %, konference je tedy 

usnášeníschopná. 

 

ad 7) Byl předložen ke schválení Volební řád konference, schválen s jedinou úpravou – hlasování bude 

tajné i v oblasti TMK, na kterou je pouze jeden kandidát. 

 

ad 8) Zhodnocení činnosti exekutivy MSKSH  za uplynulé období přednesl předseda exekutivy Pavel 

Bochnia.  

 

ad 9) Zhodnocení činnosti jednotlivých komisí za rok 2016 provedli:  

 Jiří Štefek     za sportovně-technickou komisi 

 František Fiedler   za disciplinární komisi 

 Marcel Horsák a Vangelis Simu za komisi rozhodčích 

 Miroslav Bartoň   za trenérsko-metodickou komisi 

 Martin Strnadel   za komisi mládeže 

 

 

ad 10) Zprávu o výsledku hospodaření MSKSH za rok 2016 obdrželi všichni delegáti v písemné 

podobě. K hospodaření byl podán krátký komentář sekretářem MSKSH. K hospodaření za rok 2016 

nebyly vzneseny připomínky. 

 

ad 11) Všeobecná diskuze 

 

Diskuze byla zahájena prezentací prezidenta ČSH pana Radka Bendla. Prezentace byla zaměřena na 

informace ohledně financování mládeže, mládežnických projektů klubů a krajů. Informace ohledně 

významných akcí, které pořádá ČSH v první polovině roku 2017. Handball day 21.6.2017 v areálu 

Letná v Praze.  

 

Petr Jaroň/TJ Nový Jičín/:  

Žádná z reprezentačních akcí není pořádána na severní Moravě. Z jakého důvodu? Není v tomto 

regionu vhodná sportovní hala? 

 

Odpovídá R. Bendl:  

Bohužel není k dispozici hala, která by splňovala mezinárodní parametry. Chystá se společná aktivita 

s ostatními míčovými sporty v této oblasti. Nutno vytipovat místo pro výstavbu haly a žádat o finanční 

prostředky na její výstavbu společně (volejbal, basketbal atd.) 

 

Pavel Bochnia doplňuje: 

Je potřeba vyvolat společné jednání mezi ČSH, KSH  a vedení obcí a krajů. V Ostravě se momentálně 

připravuje schválení koncepce sportu, ve které se počítá s výstavbou haly pro 2500 – 3000 diváků. 

Zásadní problém je dostat házenou do této koncepce a také problém používání házenkářského lepidla. 

Jak vypadá situace ohledně nového míče, který má přispět k odstranění tohoto zásadního problému? 

 

Odpovídá Radek Bendl: 

Firmy Select a Molten připravují koncept tzv. lepivého míče, snad již tento rok by měl být k dispozici 

pro testování. Problém s používáním lepidla je v podstatě po celé zemi. V Praze už začíná být velkým 

problémem. 
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Tomáš Bárta /TJ Sokol Hrabůvka/:  Technický dotaz ohledně podávání grantů na MŠMT. Odpovězeno 

z pléna. 

 

Pavel Bochnia doplňuje:  

Kluby a oddíly byly dostatečně informovány. ČSH i KSH společně s ČUS byli připraveni pomoci při 

samotném podání žádosti. Bylo taky několik školení k dotacím. Nicméně souhlasím, že by se měla 

samotná žádost a vyúčtování maximálně zjednodušit. 

 

Písemný příspěvek do diskuze Lubomír Kavka /SKP Frýdek-Místek/ 

Kritika sankčních poplatků za nedostatek rozhodčích, kluby s větším počtem družstev jsou 

diskriminovány a trestány za úspěch. Příspěvek rovněž k problematice ČSE mužů.  

 

Následovala dlouhá diskuze k problematice sankčních poplatků, do které se zapojil předseda KR ČSH 

pan Vangelis Simu a také další zástupci klubů. Poté diskuze k připravované společné Česko-Slovenské 

soutěži mužů. Situaci komentoval zejména prezident ČSH a zástupci SKP Frýdek-Místek, HCB Karviná a 

Sokola Poruba.  

 

Tomáš Bárta /TJ Sokol Hrabůvka/: 

Chybí podpora malých klubů a regionální oddílů. Podpora je soustředěna do regionálních center a 

výběrových akcí. Investice do malých klubů je nutné srovnat úroveň finančních prostředků pro RHC, 

protože je potřeba finančně podporovat malé kluby 

 

Jaromír Friedel /SKH Polanka/  

Nevhodná struktura dorosteneckých soutěží - mladší a starší dorost cestuje odděleně, přestože mají 

shodné soupeře. Jedná se o zbytečné zvyšování nákladů klubům. Je nutné podporovat trenéry, protože 

bez lidských zdrojů není možné rozvíjet házenou na nejnižších úrovních. Neexistují však jednotné 

normy pro odměňování trenérů - tato problematika není řešena ani ze strany ČSH. 

 

Jiří Hudeček /Sokol Klimkovice/ 

Problematika malých klubů - získávání dětí je problém, financí taktéž málo. Dotace MŠMT – příliš 

složitý systém. Kreditní systém pro trenéry je příliš náročný a zatěžující. Demotivuje trenéry, kteří již 

tak obětují spoustu volného času házené a ještě musí absolvovat trenérské semináře. Žádá zohlednit 

pozdní podzimní a brzké jarní termíny – mají venkovní hřiště a tyto termíny generují další náklady – 

nutnost odehrát v hale nebo přeložit na pozdější termín. 

 

Jaroslav Kalous /1. SC Bohumín 98/  

Ze strany ČSH zcela chybí podpora nově vznikajících klubů. Klub Bohumína vznikl před cca dvěma 

roky a ze strany ČSH nepřišla žádná finanční ani materiální podpora. Vše závisí na dobrovolnosti 

jednotlivců.  

 

Tomáš Přeček /Sokol Hrabůvka/ a Beáta Badurova /Sokol Karviná/ 

Je potřeba věnovat zvýšenou pozornost nejnižším kategoriím – minižactvo a mladší žactvo. V těchto 

kategoriích by se měl klást důraz na zábavu a atraktivitu pro děti, v některých případech však toto 

není trenéry nebo vedoucími družstev pochopeno. 

 

Martin Strnadel /Komise mládeže/ 

RHC Frýdek-Místek uspořádá seminář zaměřený na trenéry miniházené. Tento by měl sloužit zejména 

pro lepší pochopení problematiky této soutěže.  
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Pavel Bochnia ukončil diskuzi s tím, že všechny poznatky a náměty budou vyhodnoceny nově zvolenou 

exekutivou a vedením ČSH. Zároveň znovu vyzývá vedení ČSH k častější a lepší komunikaci s KSH, 

kluby a jednotlivými odbornými komisemi.  Což přislíbil i president ČSH Radek Bendl. 

 

ad 12) Prezentace jednotlivých kandidátů a volba složení Exekutivy pro roky 2017-2021 

 

Jednotliví kandidáti dostali prostor ke svému vyjádření. Předvolební proslov pronesli kandidáti 

v tomto pořadí: 

Pavel Bochnia  kandidát na předsedu MSKSH 

Petr Jaroň  kandidát na předsedu MSKSH 

Antonín Martiník kandidát na předsedu STK, v rámci svého vyjádření odstoupil z kandidatury na 

předsedu KR 

Jiří Štefek  kandidát na předsedu STK 

Jan Zezulčík  kandidát na předsedu STK 

Miroslav Bartoň kandidát na předsedu TMK 

Dušan Adámek  kandidát na předsedu KR 

Marcel Horsák  kandidát na předsedu KR 

Tomáš Bárta  kandidát na předsedu KM 

Martin Strnadel kandidát na předsedu KM 

 

Rudolf Jaroň člen Rady ČSH za MSKSH – svým vyjádřením rezignoval na člena Rady ČSH a 

poděkoval všem za spolupráci za uplynulých 50 let své činnosti.    

 

ad 13) V tajném hlasování byli zvoleni tito kandidáti (v závorce počet hlasů): 

předseda MSKSH a člen Rady ČSH za MSKSH  Pavel Bochnia (13), Petr Jaroň (4) 

předseda komise mládeže    Martin Strnadel (10), Tomáš Bárta (7) 

předseda tren.-metodické komise   Miroslav Bartoň (16) 

předseda komise rozhodčích    Marcel Horsák (12), Dušan Adámek (5) 

předseda sportovně-technické komise  Jan Zezulčík (13), Jiří Štefek (4), Ant. Martiník (0) 

        

ad 14) Rekapitulace usnesení krajské konference 

Panem Marcelem Horsákem byl předložen krajské konferenci návrh na usnesení, které bylo 

jednomyslně schváleno. Usnesení je pevnou součástí tohoto zápisu. 

 

ad 15) Na závěr jednání krajské konference poděkoval předseda Exekutivy MSKSH pan Pavel Bochnia 

za aktivní přístup všech zúčastněných a také pánům Rudolfu Jaroňovi a Jiřímu Štefkovi za jejich 

dlouholetou činnost v rámci krajského svazu házené a Exekutivy MSKSH. 

 

Jednání bylo ukončeno v 20:55 hod.  

 

Zapsal: 

Tomáš Petruška 

 

 

Pavel  Bochnia  

předseda exekutivy MSKSH 

 

Příloha: 

usnesení z krajské konference 
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Usnesení 
z jednání konference Moravskoslezského krajského svazu házené,  

konané dne 22. února 2017 v Polance nad Odrou, Molákova 701/1, Ostrava 

 
A. Bere na vědomí: 
 

1. Volbu pracovního předsednictva ve složení: 
Pavel Bochnia, Marcel Horsák, Jiří Štefek, Miroslav Bartoň a Martin Strnadel  

 
2. Volbu mandátové komise ve složení: 
 

předseda:  Martin Strnadel    za stávající exekutivu 
členové:  Jakub Herrmann    za HC Hlučín 
   Jana Rzymanová    za TJ TŽ Třinec  
 

3. Volbu volební komise ve složení: 
 

předseda:  Libor Adámek     Sokol Poruba 
členové  Jiří Hudeček     Sokol Klimkovice 
   Jaroslav Kalous                  1. SC Bohumín 98 
 
 
B. Schvaluje: 
 

1. Navržený program jednání; 
2. Navržený jednací řád; 
3. Zprávu mandátové komise; 
4. Navržený volební řád; 
5. Zprávu o činnosti MSKSH za období roku 2013–2016, přednesenou předsedou exekutivy 

panem Pavlem Bochniou a doplněnou o zprávy předsedů odborných komisí; 
6. Zprávu o výsledku hospodaření MSKSH za rok 2016, podanou panem Tomášem Petruškou; 
7. Zprávu volební komise o provedených volbách do orgánů MSKSH 

 
Po řádně provedených volbách schvaluje zvolené kandidáty na období 2017–2021: 
 

 na předsedu exekutivy a zároveň člena Rady ČSH  Pavel Bochnia 

 na předsedu Komise mládeže   Martin Strnadel  

 na předsedu Sportovně-technické komise  Jan Zezulčík    

 na předsedu Komise rozhodčích   Marcel Horsák    

 na předsedu Trenérsko-metodické komise  Miroslav Bartoň 
 
 
 
     

C. Ukládá: 
 
1. Delegátům konference MSKSH informovat v oddílech a klubech o závěrech konference MSKSH. 

T: ihned 

Z: delegáti konference 
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2. Exekutivě MSKSH projednat všechny diskusní příspěvky na svém nejbližším zasedání. 

T: nejbližší jednání exekutivy MSKSH 

Z: předseda exekutivy 

 
D. Výsledky voleb: 
 
Kandidáti na předsedu exekutivy MS KSH   Pavel Bochnia (13), Petr Jaroň (4) 
Kandidáti na předsedu Komise mládeže:   Martin Strnadel (10), Tomáš Bárta (7) 
Kandidáti na předsedu Sportovně-technická komise: Jiří Štefek (4), Jan Zezulčík (13) 
Kandidáti na předsedu Komise rozhodčích:   Marcel Horsák (12), Dušan Adámek (5)  
Kandidáti na předsedu Trenérsko-metodické komise: Miroslav Bartoň (16)  
 
 
V Ostravě – Polance n. O., dne 22. 2. 2017 
 
Zapsal: Marcel Horsák 
 

 

  
 


